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Protokół Nr 11/2021 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 26 marca 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Jerzy Gładzki, Aleksander Kazimieruk oraz 

Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko, Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki oraz Sekretarz 

Gminy Walentyna Sidoruk.  

 Radna Renata Wasiluk przybyła z opóźnieniem. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w Sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji  

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki. Rozpoczęcie 

posiedzenia nastąpiło o godzinie 14:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki otworzył posiedzenie komisji. Stwierdził, że  

w posiedzeniu uczestniczą dwóch z pośród trzech członków komisji, a zatem obrady są 

prawomocne. Następnie przedstawił  projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Przedstawienie projektów uchwał. 

3) Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji w 2020 r.  

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Kleszczele w 2021 r. wraz z uzasadnieniem 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w  budżecie Gminy Kleszczele środków  stanowiących fundusz sołecki 

wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w  sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zwolnienia 

z drugiej raty oraz przedłużenie terminu wniesienia trzeciej raty opłat za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów  alkoholowych przeznaczonych do spożycia w  miejscu sprzedaży na terenie 

gminy Kleszczele należnych  w  2021 r. wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

O godzinie 14:15 na salę obrad przybyła radna Renata Wasiluk. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 



2 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w rozpatrzenia petycji 

dotyczącej szczepień na COVID-19  wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy wraz  

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy w formie dotacji celowej dla Powiatu Hajnowskiego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Kleszczele na lata 2020-2032 

wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad.3. Komisja opracowała sprawozdanie z pracy w 2020 r. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 protokołu i zostanie przedłożone na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 
 

Ad. 4.  Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki wniósł o przyjęcie protokołu z posiedzenia 

odbytego w dniu 28 grudnia 2020 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 10/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad.5.  

Radna Renata Wasiluk zapytała o dodatkowe przejście dla pieszych na ul. Kolejowej 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że wniosek o dodatkowe przejście dla 

pieszych na ulicy Kolejowej został przesłany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Odpowiedź została nadesłana kilka dni temu i jest zgoda na wykonanie przejścia dla pieszych tylko 

nie w tym miejscu zaproponowanym przez nas na wysokości sklepu Biedronka tylko proponują 

przy skrzyżowaniu z ulicą Źródlaną pod warunkiem, że samorząd gminy pokryje wszystkie koszty 

oraz zbudowania doświetlenia przejścia dla pieszych. Gmina na to się zgadza i pokryje koszty 

realizacji tego zadania. 

Radny Aleksander Kazimieruk zapytał, kiedy będzie realizacja  funduszu sołeckiego na 2021 

r. we wsi Suchowolce, bo mieszkańcy wnioskowali na budowę wiaty przystankowej oraz urządzeń 

rekreacyjnych przy świetlicy. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w bieżącym roku zrealizujemy to 

zadanie. 
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Burmistrz Kleszczel zapytał, co radni uważają na temat zakupu przez samorząd gminy 

nieruchomości położonej w sąsiedztwie ośrodka zdrowia. Zakup danej nieruchomości w przyszłości 

może  posłużyć do rozbudowy ośrodka zdrowia lub dla innej inwestycji. Właściciel nieruchomości 

wycenił na 140 000 zł daną nieruchomość. Jest to cena wygórowana. Rzeczoznawca wycenił to na 

kwotę 116 000 zł. 

Radny Jerzy Gładzi powiedział, że jeśli są pieniądze to czemu nie kupić. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że na obecną chwilę środków w 

budżecie gminy nie ma. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 15:00 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

 

            

       Przewodniczący 

     Komisji Rewizyjnej 

     

          Jerzy Gładzki 


